

Original in English: <https://www.youtube.com/watch?v=B3GjKTtSRrQ>

The Sacred Secretion and the Bible / Christ Oil / True Anointing -
HEAVEN ON EARTH by Kelly-Marie Kerr

#00:00:11-9#

What if I were to tell you that Christ's crucifixion takes place inside the brain?

Jesus Christ was crucified at a place just outside Jerusalem called Calvary: But what the word Calvary actually meant in the original biblical language was skull. In the human body there is a nerve known as the Tree of Life: It protrudes from the skull. It is this nerve the vagus nerve that crucifies meaning: refines or transforms the sacred secretion or Christ oil into our pineal gland causing us to see God face to face and receive the true anointing of the Holy Spirit. Genesis 32:30 says:

"Jacob named the place Peniel (Pineal) because he said I saw God face-to-face and lived to tell the story."

This is a biological and physiological description of the journey made by Christ, the Christ oil or sacred secretion, through the body and some practical instructions on how to honor it, raise it and exemplify it in order to be fully enlightened just as God intended.

Christ was the living embodiment of God's perfection and biblically we are told the Christ's Holy Spirit dwells inside all of us.

But what you may not know is how astoundingly literal Christ is inside our physical body.

Colossians 1:26 - 29 says: This mystery has been kept in the dark for a long time but now it's out in the open. God wanted everyone to know this rich and glorious secret inside and out, regardless of their background, regardless of their religious standing.

The mystery in a nutshell is just this: Christ is in you so therefore you can look forward to sharing in God's glory. It's that simple.

That is the substance of our message. We preach Christ, warning people not to add to the message. We teach in a spirit of profound common sense so that we can bring each person to maturity.

Deutsch (:martin-C. Mit Hilfe von DeepL.com)

Das Heilige Sekret und die Bibel / Christus-Öl / Wahre Salbung - HIMMEL AUF
ERDEN von Kelly-Marie Kerr

#00:00:11-9#

Was wäre, wenn ich dir sagen würde, dass die Kreuzigung Christi im Gehirn stattfindet?

Jesus Christus wurde an einem Ort außerhalb Jerusalems gekreuzigt, der Kalvarienberg heißt: Aber was das Wort Kalvarienberg in der ursprünglichen biblischen Sprache bedeutet, ist eigentlich der Schädel. Im menschlichen Körper gibt es einen Nerv, der als Baum des Lebens bekannt ist: Er ragt aus dem Schädel heraus. Es ist dieser Nerv, der Vagusnerv, der das heilige Sekret oder Christus-Öl in unserer Zirbeldrüse veredelt oder umwandelt, so dass wir Gott von Angesicht zu Angesicht sehen und die wahre Salbung durch den Heiligen Geist empfangen können. In 1. Mose 32,30 heißt es: "Jakob nannte den Ort Peniel (Zirbeldrüse), weil er sagte: Ich habe Gott von Angesicht zu Angesicht gesehen und lebe noch, um davon zu erzählen."

Dies ist eine biologische und physiologische Beschreibung der Reise, die Christus, das Christus-Öl oder heilige Sekret, durch den Körper macht, und eine praktische Anleitung, wie man es ehrt, erhebt und vorlebt, um ganz im Sinne Gottes erleuchtet zu sein.

Christus war die lebendige Verkörperung der Vollkommenheit Gottes und die Bibel sagt uns, dass der Heilige Geist Christi in uns allen wohnt.

Aber was du vielleicht nicht weißt, ist, wie verblüffend buchstäblich Christus in unserem physischen Körper ist.

In Kolosser 1:26 - 29 steht: Dieses Geheimnis wurde lange Zeit im Dunkeln gehalten, aber jetzt ist es ans Licht gekommen. Gott wollte, dass jeder dieses reiche und herrliche Geheimnis in- und auswendig kennt, unabhängig von seiner Herkunft und seinem religiösen Status.

Das Geheimnis in Kurzform ist folgendes: Christus ist in dir und deshalb kannst du dich darauf freuen, an Gottes Herrlichkeit teilzuhaben. So einfach ist das.

Das ist der Kern unserer Botschaft. Wir predigen Christus und warnen die Menschen davor, der Botschaft etwas hinzuzufügen. Wir lehren im Geist des gesunden

To be mature is to be basic. Christ! No more, no less. That's what I'm working so hard at day after day, year after year: doing my best with the energy God so generously gives me.

The Bible is clearly telling us of God's glory and energy living in our body. Let's apply God's Word to the science:

#00:02:46-9#

Number 1. The Claustrum:

Inside the brain there is a thin irregular sheet of neurons that is attached to the underside of the neocortex in the center of the brain known as the claustrum. The claustrum is the seat of all consciousness in the body. It is the physical body's supply of life energy from God or spirit. This life energy is referred to as many different things: "Esse" (Latin) or "To be" (English), "Luminiferous Aether" "Source", "Prana", et cetera. It is thought to be where the name Santa Claus originates from because it brings life to the entire body.

#00:03:33-0#

Number 2. The Secretion, also known as the Christ oil Chiasm or Sacred Secretion. As the orchestra of the brain: Cerebrum, the Claustrum signals the secretion of oil cerebrospinal fluid (CSF) into the spine or central nervous system (CNS).

The New Testament tells us in John about this internal Christ oil or sacred secretion.

1 John 2:27 says: "As for you the anointing oil which you received from him abides in you, and you have no need for anyone to teach you; but as His anointing teaches you about all things. "

#00:04:20-5#

Number 3. Colossians: Colossians 1:26 - 29 says: "Know this glorious secret (from the word secrete) inside and out." Colossians 1:17 says: "He is before all things and in him all things hold together."

This is interestingly referring to ... ["to" is guessed, as the end is cut-off a bit early].

Menschenverstands, damit wir jeden Menschen zur Reife bringen können.

Reif zu sein bedeutet, grundlegend zu sein. Christus! Nicht mehr und nicht weniger. Das ist es, woran ich Tag für Tag, Jahr für Jahr hart arbeite: mein Bestes zu geben mit der Energie, die Gott mir so großzügig schenkt.

Die Bibel sagt uns deutlich, dass Gottes Herrlichkeit und Energie in unserem Körper wohnen. Lasst uns Gottes Wort auf die Wissenschaft anwenden:

#00:02:46-9#

Nummer 1. Das Claustrum:

Im Inneren des Gehirns gibt es eine dünne, unregelmäßige Schicht von Neuronen, die an der Unterseite des Neokortex in der Mitte des Gehirns befestigt ist und Claustrum genannt wird. Das Claustrum ist der Sitz des Bewusstseins im Körper. Es ist die Versorgung des physischen Körpers mit Lebensenergie von Gott oder dem Geist. Diese Lebensenergie wird mit vielen verschiedenen Begriffen bezeichnet: "Esse" (lateinisch) oder "To be" (englisch), "leuchtender Äther", "Quelle", "Prana" und so weiter. Es wird vermutet, dass der Name Weihnachtsmann daher kommt, weil es den ganzen Körper zum Leben erweckt.

#00:03:33-0#

Nummer 2. Das Sekret, auch bekannt als Christus-Öl-Chrisma oder Heiliges Sekret. Als das Orchester des Gehirns: Großhirn, signalisiert das Claustrum die Absonderung von Öl-Liquor (Liquor) in die Wirbelsäule oder das zentrale Nervensystem (ZNS). Das Neue Testament erzählt uns in Johannes von diesem inneren Christus-Öl oder heiligen Sekret.

In 1. Johannes 2,27 heißt es: "Das Salböl aber, das ihr von ihm empfangen habt, bleibt in euch, und ihr braucht niemanden, der euch lehrt; sondern wie seine Salbung lehrt er euch über alle Dinge. "

#00:04:20-5#

Nummer 3. Kolosser: In Kolosser 1:26 - 29 heißt es: "Erkennt dieses herrliche Geheimnis (von dem Wort "geheim") inwendig und auswendig." Kolosser 1:17 sagt: "Er ist vor allen Dingen und in ihm halten alle hält alles zusammen."

Das bezieht sich interessanterweise auf ... ["auf" wird vermutet, da das Ende etwas zu früh abgeschnitten wird].

#00:04:47-5#

Number 4. Christ: The word Christ or Khristos ancient Greek means Anointed or Smearred with oil and this Christ oil or sacred secretion is inside us teaching us everything from the inside out. We must fully honor God in all our ways as the Bible teaches and then we will receive Gods blessings like we have never known before.

1 John 2:27 again says: "As for you, the anointing which you received from Him abides in you, and you have no need for anyone to teach you; but as His anointing teaches you about all things, and is true and is not a lie, and just as it has taught you, you abide in Him."

#00:05:37-4#

Number 5. The Milk and the Honey: The biblical milk and honey are produced by the pineal gland and the pituitary gland.

Numbers 14:8 says: "If the Lord is pleased with us then he will bring us into this land and give it to us--a land which flows with Milk and Honey."

I believe it is important to note that if in "If the Lord is pleased with us". That means we have to please the Lord by following Christ's teachings, also meaning we need to preserve the christ oil or sacred secretion if we want to truly know God and reap the benefits. I will explain about oil preservation a little later.

#00:06:27-3#

Number 6. About the Pineal Gland: Biblically the pineal gland is referred to as the place where Jacob met God.

Genesis 32:30 says Jacob named the place Peniel (Pineal) because, he said, "I saw God face-to-face and lived to tell the story."

Matthew 6:22 says: "The light of the body is the eye: If therefore thine eye be single (Pineal) thy whole body shall be full of light."

The pineal gland produces golden melatonin honey it has more blood flow per cubic volume than any other organ it is located in the center of the brain behind and above the pituitary gland. It is surrounded or bathed in cerebrospinal fluid (CSF). It is known for its male energy "Joseph"; it is referred to as the "Yang" of Yin and Yang; it is known as

#00:04:47-5#

Nummer 4. Christus: Das Wort Christus oder Khristos (altgriechisch) bedeutet "Gesalbter" oder "mit Öl beschmiert" und dieses Christus-Öl oder heilige Sekret ist in uns und lehrt uns alles von innen heraus. Wir müssen Gott auf allen unseren Wegen so ehren, wie es die Bibel lehrt, und dann werden wir Gottes Segnungen erhalten, wie wir sie noch nie zuvor erlebt haben.

In 1. Johannes 2:27 heißt es wieder: "Was euch betrifft, so bleibt die Salbung, die ihr von ihm empfangen habt, in euch, und ihr braucht niemanden, der euch lehrt; sondern so wie seine Salbung euch über alle Dinge lehrt und wahrhaftig ist und keine Lüge, so bleibt ihr in ihm."

#00:05:37-4#

Nummer 5. Die Milch und der Honig: Die biblische Milch und der Honig werden von der Zirbeldrüse und der Hirnanhangdrüse produziert.

In Numeri 14:8 heißt es: "Wenn der Herr Gefallen an uns findet, wird er uns in dieses Land bringen und es uns geben - ein Land, in dem Milch und Honig fließen."

Ich glaube, es ist wichtig, das "wenn" in "wenn der Herr Gefallen an uns findet" zu beachten. Das bedeutet, dass wir dem Herrn gefallen müssen, indem wir die Lehren Christi befolgen. Das bedeutet auch, dass wir das Christus-Öl oder das heilige Sekret bewahren müssen, wenn wir Gott wirklich kennenlernen und die Früchte ernten wollen. Ich werde die Bewahrung des Öls etwas später erklären.

#00:06:27-3#

Nummer 6. Über die Zirbeldrüse: In der Bibel wird die Zirbeldrüse als der Ort bezeichnet, an dem Jakob Gott begegnete.

In Genesis 32:30 heißt es, dass Jakob den Ort Peniel (Zirbeldrüse) nannte, weil er sagte: "Ich habe Gott von Angesicht zu Angesicht gesehen und lebe, um davon zu erzählen."

In Matthäus 6,22 heißt es: "Das Licht des Körpers ist das Auge: Wenn also dein Auge ein einziges ist (Zirbeldrüse), wird dein ganzer Körper voller Licht sein."

Die Zirbeldrüse produziert den goldenen Melatoninhonig. Sie wird stärker durchblutet als jedes andere Organ und befindet sich in der Mitte des Gehirns hinter und über der Hirnanhangdrüse. Sie ist von Liquor umgeben oder gebadet. Es ist bekannt für seine männliche Energie "Joseph"; es wird als das "Yang" von Yin und

the solar not lunar; it is the dominant source of the body's melatonin.

#00:07:40-0#

Number 7. About Melatonin: It has a significant effect on mood; it affects the immune system; it affects circadian rhythms; quality and quantity of desired sleep; it is anti-aging and stress reducing because it suppresses cortisol, the disease feeding stress hormone; it is a powerful antioxidant.

In the Bible it is called the living water.

John 7:38 says: "Streams of living water will flow within him."

#00:08:19-0#

Number 8. About the Pituitary Gland: It produces Oxytocin and Vasopressin which are white milk. It activates the hypothalamus which is known to aid the health and activation of the pineal gland; it is located above the sphenoid sinus where (CSF) is secreted during high levels excitement, and this sensation is linked to many spiritual experiences; it is known for its female energy "Mary"; it is referred to as the Yin of "yin and yang" and it is known as the lunar not solar.

#00:08:58-3#

Number 9. About Oxytocin & Vasopressin: They heighten feelings of trust, peace and empathy - Godlike feelings. They reduce feelings of fear, anxiety and aggression.

Proverbs 19:11 says: "The insight of a man certainly slows down his anger and it is beauty on his part to overlook an offense."

#00:09:27-9#

Number 10. The Solar Plexus: The Christ oil or Sacred Secretion travels towards the Sacrum via the solar plexus. The Solar plexus is where the Christ seed is born. This is known biblically as Bethlehem or House-of-Breads. The Christ oil or Sacred Secretion enters the solar plexus where it combines with the Holy Spirit or Esse, Source Energy, Luminiferous Aether or Prana etc and that is how the seed is produced or borne.

#00:10:05-4#

Number 11. Getting the Christ oil (Seed) to the Sacral pump without

Yang bezeichnet; es ist als solar und nicht als lunar bekannt; es ist die dominante Quelle des Melatonins im Körper.

#00:07:40-0#

Nummer 7. Über Melatonin: Es hat einen bedeutenden Einfluss auf die Stimmung; es wirkt sich auf das Immunsystem aus; es beeinflusst den zirkadianen Rhythmus; Qualität und Quantität des gewünschten Schlafs; es wirkt gegen das Altern und reduziert Stress, weil es das krankmachende Stresshormon Cortisol unterdrückt; es ist ein starkes Antioxidans.

In der Bibel wird es das lebendige Wasser genannt.

In Johannes 7:38 heißt es: "Ströme von lebendigem Wasser werden in ihm fließen."

#00:08:19-0#

Nummer 8. Über die Hirnanhangsdrüse: Sie produziert Oxytocin und Vasopressin, die weiße Milch. Sie aktiviert den Hypothalamus, der bekanntlich die Gesundheit und Aktivierung der Zirbeldrüse fördert; sie befindet sich über der Keilbeinhöhle, wo (Liquor) bei hoher Erregung ausgeschüttet wird, und dieses Gefühl ist mit vielen spirituellen Erfahrungen verbunden; sie ist bekannt für ihre weibliche Energie "Maria"; sie wird als das Yin von "Yin und Yang" bezeichnet und ist als lunar und nicht solar bekannt.

#00:08:58-3#

Nummer 9. Über Oxytocin & Vasopressin: Sie verstärken Gefühle von Vertrauen, Frieden und Empathie - gottähnliche Gefühle. Sie reduzieren Gefühle von Furcht, Angst und Aggression.

In Sprüche 19:11 heißt es: "Die Einsicht eines Mannes zügelt gewiss seinen Zorn, und es ist schön von ihm, ein Beleidigung / Angriff / Ärgernis zu übersehen."

#00:09:27-9#

Nummer 10. Der Solarplexus: Das Christus-Öl oder Heilige Sekret wandert über den Solarplexus zum Kreuzbein. Der Solarplexus ist der Ort, an dem der Christus-Same geboren wird. Biblisch wird er Bethlehem oder Haus der Brote genannt. Das Christus-Öl oder das Heilige Sekret tritt in den Solarplexus ein, wo es sich mit dem Heiligen Geist oder der Esse, der Quellenenergie, dem lichterfüllten Äther oder dem Prana usw. verbindet und so den Samen hervorbringt oder gebiert.

#00:10:05-4#

Nummer 11. Das Christus-Öl (Samen) in die Sakralpumpe bringen, ohne es zu

diminishing it:

It is important to know that the Christ oil seed Sacred secretion can be compromised, damaged and dissipated, if we do not preserve it, and this is not what we want. In order to raise the Christ oil seed sacred secretion know God and see his face at Peniel (Pineal) we must "Love the Lord our God with all our hearts, souls and minds." to paraphrase Matthew 22:37. This means living for God and following his laws.

#00:10:48-5#

Number 12. Preserving the oil - God's Laws (The basics):

Number 1: Be healthy and not gluttonous.

1 Corinthians 6:20 tells us: "For ye are bought with a price: therefore glorify God in your body and in your spirit, which are God."

Don't be lustful. Psalm 101:3 says: "I will not look with approval on anything that is vile. I hate what faithless people do; I will have no part in it."

3: Do not be greedy. Proverbs 15 27 says: "A greedy and grasping person destroys community; those who refuse to exploit live and let live."

4: Don't be lazy. Ecclesiastes 10:18 says: "Through sloth the roof sinks in and through indolence the house leaks. "

5: Don't be quick to anger. Proverbs 15:18 says: "Hot tempers start fights; a calm, cool spirit keeps the peace."

6: Don't be jealous or selfish.

James 3:16 says: "For where envy and self-seeking exist, confusion and every evil thing are there."

And lastly: Stop being prideful and boasting.

2 chronicles 26:16 "his pride led to his downfall."

#00:12:23-0#

Number 13. About the Sacrum:

The Sacrum is a triangular bone in the lower back formed from a fused vertebra and situated between the two hip bones of the pelvis the English word sacrum was introduced as a technical term in anatomy in

vermindern:

Es ist wichtig zu wissen, dass das Christus-Öl-Samen-Sakralsekret beeinträchtigt, beschädigt und zersetzt werden kann, wenn wir es nicht bewahren, und dies ist nicht das, was wir wollen. Um das Christus-Öl-Samen-Sekret zu erwecken, müssen wir Gott kennen und sein Antlitz in Peniel (engl. pineal = Zirbeldrüse) sehen: "Wir müssen den Herrn, unseren Gott, lieben mit ganzem Herzen, ganzer Seele und ganzem Verstand" (Matthäus 22,37). Das bedeutet, für Gott zu leben und seine Gesetze zu befolgen.

#00:10:48-5#

Nummer 12. Das Öl bewahren - Gottes Gesetze (Die Grundlagen):

Nummer 1: Sei gesund und nicht gefräßig.

In 1. Korinther 6:20 heißt es: "Denn ihr seid um einen Preis erkaufte; darum verherrlicht Gott in eurem Körper und in eurem Geist, die Gott gehören."

Sei nicht lüstern. In Psalm 101,3 heißt es: "Ich werde nicht mit Wohlgefallen auf alles schauen, was schändlich ist. Ich hasse, was die Ungläubigen tun; ich will mich nicht daran beteiligen."

3: Sei nicht gierig. In Sprüche 15 27 steht: "Ein gieriger und habgieriger Mensch zerstört die Gemeinschaft; wer sich weigert, auszubeuten, lebt und lässt leben."

12 4: Sei nicht faul. In Prediger 10,18 steht: "Durch Faulheit sinkt das Dach ein und durch Trägheit wird das Haus undicht. "

5: Sei nicht schnell zum Zorn. In Sprüche 15:18 steht: "Hitze Gemüter fangen Streit an; ein ruhiger, kühler Geist bewahrt den Frieden."

6: Sei nicht eifersüchtig oder selbstsüchtig.

In Jakobus 3:16 heißt es: "Denn wo Neid und Selbstsucht sind, da ist Verwirrung und alles Böse."

Und schließlich: Hör auf, hochmütig zu sein und zu prahlen.

2. Chronik 26:16 "Sein Stolz führte zu seinem Untergang."

#00:12:23-0#

13 **Nummer 13.** Über das Kreuzbein:

Das Kreuzbein ist ein dreieckiger Knochen im unteren Rücken, der aus einem verschmolzenen Wirbel gebildet wird und zwischen den beiden Hüftknochen des Beckens liegt. Das englische Wort Sacrum wurde Mitte des 18. Jahrhunderts als

the mid-18th century as a shortening of the late latin name os sacrum = Sacred bone. It is where surgeons perform a lumbar puncture to extract samples of CSF. It is the location of the Sacral pump. The Sacral pump is a regular rhythmic motion between the "Occiput" in the throat and the Sacrum. It circulates CSF back up the spinal cord through the central nervous system and into the brain. The sacral pump is a key part of the circulatory system and its proper functioning is important for good physical mental and emotional well-being.

#00:13:27-9#

Number 14. 33 vertebrae: From the sacrum the Christ oil or sacred secretion ether CSF and hormones starts his journey back up the spinal cord through the 33 vertebrae. The significance of 33: Jesus Christ lived for 33 years. Jesus was crucified at 33 years of age. The divine name Elohim appears thirty-three times in the book of Genesis. There are 33 gods in the Vedic religion. 33 is the numerical representation of the Star of David and also the numerical equivalent of Amen. An image of the Virgin Mary from the 18th century is known as virgin of the 33, it is in Uruguay and it was consecrated by pope john paul ii in 1988. There are 33 degrees in free masonry and there are lots more examples, just google it to see.

#00:14:29-8#

Number 15. The Solar Plexus part 2: During the Christ oil or sacred secretions ascent up the spinal cord it goes back through the solar plexus. The solar plexus is a complex network of nerves located in the abdomen. It is emotionally linked with concerns over personal power, anger and distrust. It assists with the generation of metabolic energy and the pancreas.

Daniel 2:32 says: "The head of the statue was made of fine gold, its breasts and its arms of silver, its belly and its thighs of bronze."

Note: The Christ oil is bronze: least value in the belly or solar plexus, and it must be raised to become gold: the highest value.

#00:15:20-3#

Fachbegriff in der Anatomie als Verkürzung des spätlateinischen Namens os sacrum = Heiliges Kreuzbein eingeführt. Es ist der Ort, an dem Chirurgen eine Lumbalpunktion durchführen, um Proben des Liquors zu entnehmen. Es ist der Sitz der Sakralpumpe. Die Kreuzbeinpumpe ist eine regelmäßige rhythmische Bewegung zwischen dem "Occiput" im Hals und dem Kreuzbein. Sie lässt den Liquor über das Rückenmark durch das zentrale Nervensystem zurück in das Gehirn zirkulieren. Die Kreuzbeinpumpe ist ein wichtiger Teil des Kreislaufsystems und ihr gutes Funktionieren ist wichtig für ein gutes körperliches, geistiges und emotionales Wohlbefinden.

#00:13:27-9#

Nummer 14. 33 Wirbel: Vom Kreuzbein aus treten das Christus-Öl oder das heilige Sekret, der Liquor und die Hormone ihre Reise durch die 33 Wirbel zurück ins Rückenmark an. Die Bedeutung von 33: Jesus Christus lebte 33 Jahre lang. Jesus wurde im Alter von 33 Jahren gekreuzigt. Der göttliche Name Elohim erscheint dreiunddreißig Mal im Buch Genesis. In der vedischen Religion gibt es 33 Götter. 33 ist die numerische Darstellung des Davidsterns und auch die numerische Entsprechung von Amen. Ein Bild der Jungfrau Maria aus dem 18. Jahrhundert ist als Jungfrau der 33 bekannt, es steht in Uruguay und wurde 1988 von Papst Johannes Paul II. geweiht. In der Freimaurerei gibt es 33 Grade und es gibt noch viele weitere Beispiele, google es einfach.

#00:14:29-8#

Nummer 15. Der Solarplexus Teil 2: Während das Christus-Öl oder die heiligen Sekrete das Rückenmark hinaufsteigen, gehen sie durch den Solarplexus zurück. Der Solarplexus ist ein komplexes Netzwerk von Nerven, das sich im Unterleib befindet. Es ist emotional mit der Sorge um persönliche Macht, Wut und Misstrauen verbunden. Er hilft bei der Erzeugung von Stoffwechselenergie und der Bauchspeicheldrüse.

In Daniel 2,32 heißt es: "Das Oberhaupt des Standbildes war aus feinem Gold, seine Brüste und Arme aus Silber, sein Bauch und seine Schenkel aus Bronze."

Hinweis: Das Christus-Öl ist Bronze: der geringste Wert im Bauch oder Solarplexus, und es muss angehoben werden, um zu Gold zu werden: der höchste Wert.

#00:15:20-3#

Number 16. Next, the Christ oil or Sacred secretion ascends to the vicinity of the Heart, sternum or Cardiac Plexus.

Proverbs 4:23 tells us: "Above all else, guard your heart, for everything you do flows from it."

Excessive production of the stress hormones Cortisol and Epinephrine can cause brain damage and problems in all other parts of the body. Therefore it is scientifically paramount for mental and physical health to be peaceful, calm and forgiving. Just as the Bible suggests: "Everything you do" counts toward following, knowing and loving Christ and preserving the Christ oil.

The cardiac plexus is a plexus of nerves situated at the base of the heart that innervates the heart. The cardiac plexus is divided into a superficial part which lies in the concavity of the the aortic arch and a deep part between the aortic arch and the trachea. It is emotionally linked with love. It assists the thymus gland. The thymus serves a vital role in the training and development of T lymphocytes or t-cells an extremely important type of white blood cell.

#00:16:38-0#

Number 17. The Christ oil then rises to the throat, more specifically the "Vagus Nerve" which is also known as the pneumo vagus and the "pneumogastric nerve".

Here the Christ oil is crucified and put to death. But if we resist our low desires or carnal urges for 2,5 days the amount of time the moon stays in each sun sign then the oil will be refined, transmuted and resurrected on the third day. This is when enlightenment, illumination and increase will engulf your being like nothing you have ever experienced before. You will have vision, power and insight like you never knew possible. There is something on the other side of obedience that makes you say: Why did we EVER resist?

#00:17:32-3#

Number 18. About the Vagus nerve: It is a network of nerves known as the Tree of Life. It descends from the pineal and pituitary glands. It is the tenth cranial nerve (CNX); it is the longest nerve of the autonomic

Nummer 16. Als Nächstes steigt das Christus-Öl oder das heilige Sekret in die Nähe des Herzens, des Brustbeins oder des Herzgeflechts auf.

Sprüche 4:23 sagt uns: "Vor allem anderen hüte dein Herz, denn alles, was du tust, fließt aus ihm."

Eine übermäßige Produktion der Stresshormone Cortisol und Adrenalin kann zu Hirnschäden und Problemen in allen anderen Teilen des Körpers führen. Deshalb ist es wissenschaftlich gesehen für die geistige und körperliche Gesundheit von größter Bedeutung, friedlich, ruhig und nachsichtig zu sein. So wie es die Bibel vorschlägt:

16 "Alles, was du tust", zählt, um Christus zu folgen, ihn zu kennen und zu lieben und das Christus-Öl zu bewahren.

Das Herzgeflecht ist ein Nervengeflecht, das sich an der Basis des Herzens befindet und das Herz innerviert. Das Herzgeflecht ist unterteilt in einen oberflächlichen Teil, der in der Aushöhlung des Aortenbogens liegt, und einen tiefen Teil zwischen Aortenbogen und Luftröhre. Es ist emotional mit der Liebe verbunden. Sie unterstützt die Thymusdrüse. Die Thymusdrüse spielt eine wichtige Rolle bei der Ausbildung und Entwicklung von T-Lymphozyten oder T-Zellen, einer äußerst wichtigen Art von weißen Blutkörperchen.

#00:16:38-0#

Nummer 17. Das Christus-Öl steigt dann zur Kehle auf, genauer gesagt zum "Vagus-Nerv", der auch als "Pneumo-Vagus" oder "Pneumogastrischer Nerv" bekannt ist. Hier wird das Christus-Öl gekreuzigt und zu Tode gebracht. Aber wenn wir unseren niederen Begierden oder fleischlichen Trieben 2,5 Tage lang widerstehen - so lange steht der Mond in jedem Sonnenzeichen -, wird das Öl verfeinert, umgewandelt und am dritten Tag wieder auferweckt. Das ist der Zeitpunkt, an dem Erleuchtung, Erhellung / Aufklärung und Steigerung deines Wesens eintreten, wie du es noch nie zuvor erlebt hast. Du wirst Visionen, Kraft / Energie und Einsichten haben, die du nie für möglich gehalten hast. Es gibt etwas auf der anderen Seite des Gehorsams, das dich sagen lässt: Warum haben wir JEMALS Widerstand geleistet?

#00:17:32-3#

18 **Nummer 18.** Über den Vagusnerv: Er ist ein Netzwerk von Nerven, das als Baum des Lebens bekannt ist. Er entspringt aus der Zirbeldrüse und der Hypophyse. Er ist der zehnte Hirnnerv (CNX); er ist der längste Nerv des autonomen unwillkürlichen

involuntary nervous system in the human body.

Romans 12:2 says: "And be not conformed to this world: but be ye transformed by the renewing of your mind, that ye may prove what is that good, and acceptable, and perfect, will of God."

Fight every man-made temptation that exists while the Christ oil is being refined in the vagus nerve.

#00:18:19-0#

Number 19. About the 2.5 days: It is the amount of time that Jesus was in the tomb before being resurrected, increased in power, Jesus, his Holy Ghost, spirit, everywhere. Amount of time the moon spends in each Sun sign. The first day is when the Christ oil secretes: This happens 12 times per year. The Optic Thalamus is 2.5 centimeters across.

Colossians 2:5 says: "For though I am absent in the flesh, yet I am with you in the spirit joying and beholding your order, and the steadfastness of your faith in Christ."

#00:19:03-4#

Number 20. The Resurrection: After 2.5 days the oil ascends to the Pons. The Pons is beside the Medulla Oblongata. The pons is a major structure in the upper part of your brainstem that crosses the spinal cord. It is involved in the control of breathing, communication between different parts of the brain and sensations, such as hearing, taste and balance. "Pons" means "Bridge" in Latin. The Pons (Bridge) raises the preserved Refined and Transmuted oil into the optic thalamus when new blood is produced and dormant brain cells are reactivated or awakened.

#00:19:04-0#

Number 21. The significance of 7 in the Optic Thalamus:

There are seven stars in the optic thalamus dimmed by the seven sins.

Amos 5:8 says: "Seek him that maketh the seven (7) stars and Orion, and turneth the shadow of death into morning, and maketh the day dark with night: that calleth for the waters of the sea, and poureth them out upon the face of the earth:

Nervensystems im menschlichen Körper.

In Römer 12,2 heißt es: "Und seid nicht gleichförmig dieser Welt, sondern werdet verwandelt durch die Erneuerung eures Sinnes, damit ihr prüfen könnt, was der gute und wohlgefällige und vollkommene Wille Gottes ist."

Kämpfe gegen jede menschengemachte Versuchung, während das Christus-Öl im Vagusnerv verfeinert wird.

#00:18:19-0#

Nummer 19. Über die 2,5 Tage: Das ist die Zeit, die Jesus im Grab war, bevor er auferstanden ist und an Kraft gewonnen hat. Die Zeit, die der Mond in jedem Sonnenzeichen verbringt. Der erste Tag ist der Tag, an dem das Christus-Öl abgesondert wird: Dies geschieht 12 Mal pro Jahr. Der optische Thalamus hat einen Durchmesser von 2,5 Zentimetern.

19

In Kolosser 2,5 heißt es: "Denn obwohl ich im Fleisch abwesend bin, bin ich doch im Geist bei euch und freue mich und sehe eure Ordnung und die Standhaftigkeit eures Glaubens an Christus."

#00:19:03-4#

Nummer 20. Die Auferstehung: Nach 2,5 Tagen steigt das Öl in die Pons auf. Die Pons liegt neben der Medulla Oblongata. Die Pons ist eine wichtige Struktur im oberen Teil deines Hirnstamms, die das Rückenmark durchquert. Sie ist an der Steuerung der Atmung, der Kommunikation zwischen verschiedenen Teilen des Gehirns und den Sinneseindrücken wie Hören, Schmecken und Gleichgewicht beteiligt. "Pons" bedeutet auf Lateinisch "Brücke". Die Pons (Brücke) hebt das konservierte, raffinierte und transmutierte Öl in den optischen Thalamus, wenn neues Blut produziert wird und schlafende Gehirnzellen reaktiviert oder geweckt werden.

20

#00:19:04-0#

Nummer 21. Die Bedeutung der 7 im Sehnervenkopf:

Es gibt sieben Sterne im Sehnervenkopf, die durch die sieben Sünden.

In Amos 5:8 heißt es: "Suchet den, der die sieben (7) Sterne und den Orion macht und den Schatten des Todes in den Morgen verwandelt und den Tag mit der Nacht verfinstert; der die Wasser des Meeres herbeiruft und sie über die Erde ausgießt: Der Herr (das Licht der Welt) ist sein Name."

The Lord (Light of the world) is his name."

Yet people say that astrology is an evil from the devil. How can this be true when they believe the Bible, and the Bible literally tells us to follow the stars.

Genesis 1:14 "and let the stars be for signs"

Elohim, God(s) is another word for seven (7). There are seven planets:

Matthew 6:5-13 says: "As above so below or: on earth as it is in heaven." There are seven refractors of light, seven original senses in ancient texts: seeing, hearing, tasting, smelling, feeling, intuition and telepathy.

The solar plexus is the organ of intuition, gut feeling, the brain or thalamus is the organ of telepathy.

Matthew 18:22 "Seventy times seven" means unlimited forgiveness.

#00:21:18-0#

Number 22. Enlightenment or the Baptizing of the Holy Spirit:

The Greeks called the thalamus The light of the world. The word "Lord" actually means "light of the world". The thalamus has two hemispheres, just like Earth.

Matthew 6:5-13 once again: "As above so below" or "On Earth as it is in Heaven. It is the Ark of the Covenant: see google images and be amazed!

Finally, when the Christ Oil reaches the optic Thalamus you will have Vision. You will know what your purpose in Christ is. You will know what matters, you will feel incredible.

God's Christ oil will give you enthusiasm, motivation, direction, focus, power, intuition, decisiveness, imagination, knowledge, understanding, peace, love, and most importantly: healing.

The benefits are divine beyond measure.

#00:22:42-4#

Instagram: SeekVision

Twitter: SeekVision33

facebook.com/seekvision33

<https://seekvision.co.uk>

Dennoch sagen die Menschen, dass Astrologie ein Übel des Teufels ist. Wie kann das wahr sein, wenn sie der Bibel glauben und die Bibel uns wörtlich auffordert, den Sternen zu folgen.

Genesis 1:14 "und die Sterne sollen Zeichen sein"

Elohim, Gott(e), ist ein anderes Wort für sieben (7). Es gibt sieben Planeten: In Matthäus 6:5-13 heißt es: "Wie oben, so unten oder: auf Erden wie im Himmel." Es gibt sieben Lichtbrechungen / Lichtrefraktionen, sieben ursprüngliche Sinne in alten Texten: Sehen, Hören, Schmecken, Riechen, Fühlen, Intuition und Telepathie.

Der Solarplexus ist das Organ der Intuition, des Bauchgefühls, das Gehirn oder der Thalamus ist das Organ der Telepathie.

Matthäus 18:22 "Siebzig mal sieben" bedeutet unbegrenzte Vergebung.

#00:21:18-0#

Nummer 22. Erleuchtung oder die Taufe mit dem Heiligen Geist:

Die Griechen nannten den Thalamus Das Licht der Welt. Das Wort "Herr" bedeutet eigentlich "Licht der Welt". Der Thalamus hat zwei Hemisphären, genau wie die Erde.

Noch einmal Matthäus 6,5-13: "Wie oben, so unten" oder "Auf der Erde wie im Himmel". Es ist die Bundeslade: siehe Google-Bilder und staune!

22 Wenn das Christus-Öl den optischen Thalamus erreicht, wirst du eine Vision haben. Du wirst wissen, was deine Aufgabe in Christus ist. Du wirst wissen, worauf es ankommt, und du wirst dich unglaublich fühlen.

Gottes Christus-Öl wird dir Enthusiasmus, Motivation, Richtung, Fokus, Kraft, Intuition, Entschlusskraft, Vorstellungskraft, Wissen, Verständnis, Frieden, Liebe und vor allem: Heilung schenken.

Die Wirkungen / Früchte sind über alle Maßen göttlich.

#00:22:42-4#

Instagram: SeekVision

Twitter: SeekVision33

facebook.com/seekvision33

<https://seekvision.co.uk>

Thank you for watching!

Source: Sacred Secretion / Christ Oil / True Anointing - HEAVEN ON EARTH <https://youtu.be/B3GjKTtSRrQ>

Kelly-Marie Kerr yt channel: <https://www.youtube.com/@kellymariekerr/videos>

Danke, dass du zugeschaut hast!

Quelle: Heiliges Sekret / Christus-Öl / Wahre Salbung - HIMMEL AUF ERDEN <https://youtu.be/B3GjKTtSRrQ>

Kelly-Marie Kerr yt channel: <https://www.youtube.com/@kellymariekerr/videos>

17. The Christ Oil then rises to the throat, more specifically the "Vagus Nerve", also known as the "pneumo vagus" and "pneumogastric nerve".

2.5 days

3rd day

- Refined
- Transmuted
- Resurrected

17: The Christ oil then rises ... 17:10

"There is something on the other side of obedience that makes you say, why did we EVER resist?"

Vision Power Insight

17: The Christ oil then rises ... 17:31